

Annex 1

19.03.2020

COMMUNIQUE

ENGLISH

In view of the situation with regard to the Covid 19, the public is informed that all cases scheduled before all courts in Mauritius and Rodrigues for tomorrow Friday 20 March 2020 are being postponed by order of the Chief Justice.

The dates at which those cases will be heard will be eventually communicated to all those concerned.

This exceptional measure is being adopted tomorrow to allow the Judiciary the opportunity to assess the situation and decide on the proper course of action to be adopted thereafter. It is to be noted that all courts will remain open.

FRANÇAIS

Le public est avisé que, compte tenu de la situation par rapport du Covid 19, toutes les affaires fixées à Maurice et Rodrigues pour demain Vendredi 20 Mars 2020 dans toutes les cours de justice sont renvoyées sur ordre du Chef Juge.

Les nouvelles dates auxquelles ces affaires seront fixées seront ultérieurement communiquées à toutes les parties concernées

Cette mesure exceptionnelle a été adoptée en vue de permettre l'évaluation de la situation et une décision appropriée quant à la marche à suivre subséquemment.

Il est à noter que les cours resteront ouvertes.

26.03.2020

Annex 2



Supreme Court of Mauritius Office of the Chief Justice

COMMUNIQUE

ENGLISH

In view of the two weeks' lockdown announced by the Prime Minister on Thursday night, the public is informed that all cases scheduled before all courts in Mauritius and Rodrigues during the period of lockdown stand postponed by order of the Chief Justice. The dates to which these cases are postponed will be eventually communicated to all those concerned.

The District Court of Port Louis will be operational on the premises of the Bail and Remand Court on the ground floor of the New Court House to deal with all urgent Criminal and Civil matters for all District Courts as from Monday the 23rd March 2020 during the lockdown period. The Intermediate and Industrial courts can be contacted during the period of confinement to deal with any urgent matters which may arise.

As an exceptional measure during the period of lockdown, the Weekend Court sitting at the premises of the Bail and Remand Court on the ground floor of the New Court House will deal with any District Court issue or query arising on Saturday 21st March and on Saturday 28th March 2020.

All urgent applications to the Supreme Court will be dealt with from Monday 23rd to Friday 27th March 2020 by a Supreme Court Judge sitting in Chambers. During the ensuing week (period of Court vacation) there will be a Judge in Chambers on Monday, Wednesday and Friday only.

FRANÇAIS

Le public est avisé qu'à la lumière de l'annonce du Premier Ministre jeudi dernier d'un confinement d'une durée de deux semaines, toutes les affaires fixées dans toutes les cours de justice à Maurice et à Rodrigues pendant la période de confinement sont renvoyées par ordre du Chef Juge. Les nouvelles dates auxquelles ces affaires seront fixées seront communiquées ultérieurement à toutes les parties concernées.

La cour de District de Port Louis sera opérationnelle à la Bail and Remand Court au New Court House à Port Louis pour toutes les affaires urgentes civiles et pénales de toutes les Cours de District de Maurice à partir du lundi 23 mars 2020. Les cours Intermédiaire et Industrielle pourront être contactées pendant cette période de confinement pour toutes les affaires urgentes.

Par mesure exceptionnelle, la Weekend Court siégeant au Bail and Remand Court à Port Louis traitera toutes les demandes urgentes de toutes les cours de District de Maurice pour le samedi 21 mars 2020 et le samedi 28 mars 2020.

Toutes les applications urgentes à la cour suprême seront traitées du lundi 23 au vendredi 27 mars 2020 par un juge en chambre à la cour suprême. Durant la semaine suivante (période de « Court Vacation ») il y aura un juge en chambre lundi, mercredi et vendredi seulement.

KREOL

Par ordre du Chef Juge, et à la lumière de l'annonce Premier Minis jeudi dernier d'ène confinement de 2 semaines, tout bane case ki ti fixé pendant période confinement dans tout bane la cour Maurice ek Rodrigues fine renvoyé. Le judiciaire pou communique a toutes les parties concernées bane dates cote ca bane case la fine renvoyé.

La cour district Port Louis pou opérationnel dans Bail and Remand Court à Port Louis et pou occupe tous bane case urgent civil et criminel pou tout la cour district dan Maurice à partir lundi 23 Mars 2020. Tous bane case aux cours Intermédiaire et la cours Industrielle pou bane



Par mesure exceptionnel, Weekend Court ki habituer siéger dans Bail and Remand Court à Port Louis pou traite tout bane questions urgentes dépli tout bane la cour district Maurice pour le samedi 21 mars 2020 et le samedi 28 mars 2020.

Tout bane applications urgentes à la cour suprême capave présenté devant juge en chambre ki pou siéger du lundi 23 au vendredi 27 mars 2020. Durant la semaine suivante (période « Court Vacation ») pou éna ène juge en chambre lundi, mercredi ek vendredi seulement.

Anne x 3

26.03.2019
"Work from Home."

COMMUNIQUÉ

Le public et la profession légale sont avisés qu'à la lumière des derniers développements, en particulier l'évolution dans la propagation du coronavirus et la contamination d'un membre auxiliaire du personnel judiciaire, l'organisation des services judiciaires restreints mis en place récemment a été revue par le chef juge en vue de permettre aux juges et magistrats, aux autres employés au service du judiciaire et aux membres de la profession légale et leurs employés de ne pas se déplacer sans pour autant déroger au principe d'un service minimal pour les demandes et procédures urgentes.

Par ordre du Chef Juge, donc, toutes les cours resteront désormais fermées pendant toute la période du confinement.

Toutefois, les Magistrats resteront disponibles par voie de communication technologique dans toutes les cours de District pour toutes affaires urgentes telles que demande de liberté conditionnelle pour toute personne nouvellement arrêtée ou déjà en détention, annulation de mandat d'arrêt et Ordres de Protection concernant les enfants et les victimes de violence domestique.

Pour les demandes urgentes en cour de District, le public et la profession légale, sont priés de contacter le prosecutor's office directement ou par le biais du poste de police de la localité. Le prosecutor's office prendra alors contact avec le magistrat concerné.

Les cours Intermédiaire et Industrielle pourront aussi être saisies par voie de communication technologique, pendant la période de confinement, pour toute affaire urgente, par le biais des hommes de loi qui dirigeront leurs requêtes à travers la secrétaire du Bar Council (Ordre des Avocats) et le secrétaire du Law Society (Ordre des Avoués) selon le cas.

Pour toute application urgente en Cour Suprême (qui sera présentée au Juge en Chambre), prière de téléphoner -

1) en vue d'une demande en Division familiale:

- au secrétaire de juge de la Juge Présidente sur le 5 977 2841 OU
- au Court Manager de la Division familiale sur le 5 812 4268

2) pour des renseignements, ou en cas de problème, par rapport à une demande en division commerciale qui opère un système électronique:

- le Court Manager sur le 5 761 8927 OU
- la System Manager sur le 5 792 6469

3) en vue d'une demande ne concernant pas les divisions mentionnées ci-dessus:

- au secrétaire de juge du Senior Puisne Judge sur le 5 783 8617 OU
- à l'Acting Master and Registrar sur le 5 887 2777 OU
- à l'Acting Deputy Master and registrar sur le 5 733 7175

Ce communiqué a été transmis à la Présidente de l'Ordre des Avocats et à la Présidente de l'Ordre des avoués en vue d'être électroniquement copié aux avocats et aux avoués respectivement.

Annex 4

01.04.2020

COMMUNIQUÉ

Dans un précédent communiqué émis le 26 mars dernier, le public et la profession légale furent avisés qu'à la lumière des derniers développements liés à la propagation du coronavirus, l'organisation de services judiciaires restreints mis en place quelques jours auparavant avait été revue par le chef-juge en vue de permettre aux juges et aux magistrats, aux autres employés au service du judiciaire et aux membres de la profession légale et leurs employés de ne pas se déplacer sans pour autant déroger au principe d'un service minimal pour les demandes et procédures urgentes.

Il fut, dans ce contexte, annoncé que, par ordre du chef-juge, toutes les cours resteraient fermées à partir du 26 mars, la date du communiqué et ce jusqu'à la fin du confinement.

Il fut toutefois aussi indiqué que toutes les cours pourraient être saisies en cas de demandes urgentes, et que les magistrats resteraient disponibles par voie de communication technologique dans toutes les cours de district, et dans les cours Intermédiaire et Industrielle, pour de telles demandes. Finalement il fut mentionné qu'à la cour Suprême les applications urgentes seraient entendues suivant présentation au juge en chambre.

À la demande de certains membres de la profession légale, le chef-juge a cru bon, pour remédier à toute ambiguïté dans la formulation des renseignements dans le texte du communiqué en date du 26 mars, d'apporter les clarifications suivantes :

(1) Premièrement, il est précisé que c'est le même système, avec le recours aux mêmes moyens de communication technologique, qui a été mis en place dans toutes les cours, la Cour Suprême aussi bien que les cours Intermédiaire et Industrielle, en vue d'atteindre un objectif commun, à savoir éviter au maximum tout déplacement dans le contexte de la crise sanitaire qui a rendu nécessaire le couvre feu et le confinement qui en a résulté.

(2) Deuxièmement, il est à noter qu'en cour Suprême, en plus des applications urgentes présentées au juge en chambre, les demandes urgentes comprennent aussi les motions urgentes logées au greffe de la Cour Suprême

Finalement, en vue d'un doute qui semble avoir germé dans l'esprit de certains quant à la durée du système de télétravail introduit par le communiqué en date du 26 mars, il a paru nécessaire au chef-juge de préciser que ce système sera opérationnel jusqu'à la fin du couvre feu, c'est-à-dire à la fin de toute période par laquelle le couvre feu aura été prolongé.

Tant que le couvre feu reste en vigueur, notamment par l'effet d'une prolongation, toutes les cours de Maurice (y compris Rodrigues) resteront fermées, l'activité des juges et magistrats étant limitée aux affaires urgentes entendues par le système de

télétravail mentionné ci-dessus. Toutes les affaires fixées dans n'importe quelle cour de Maurice (y compris Rodrigues) à une date quelconque durant le couvre-feu seront, par ordre du chef juge, renvoyées : les nouvelles dates auxquelles elles auront été fixées seront communiquées ultérieurement à toutes les parties concernées.

Ce communiqué sera électroniquement copié au Bar Council et au Law Society en vue d'être porté à l'attention des avocats et avoués respectivement.

Anne & S

Details supplementing the communiqué issued on Thursday 26 March 2020

The communiqué issued by the Honourable Chief Justice on Thursday last (26 March 2020) states, in connection with communication with the relevant persons in respect of urgent matters falling under the jurisdiction of a District Court:

"Pour les demandes urgentes en cour de District, le public et la profession légale sont priés de contacter le prosecutors' office directement ou par le biais du poste de police de la localité. Le prosecutors' office prendra alors contact avec le magistrat concerné."

The approval of the Commissioner of Police having now been obtained for the publication, on this website, of the telephone numbers on which the prosecutors at the respective prosecution offices can be contacted, the following information is now being placed on this website:

SNO	PROSECUTORS	TELEPHONE NUMBER(S)
1.	MAPOU	2648212, 2648843 2648412
2.	PAMPLEMOUSSES	2458069, 2458070 2459452
3.	PORT LOUIS SOUTH	2141854
4.	PORT LOUIS NORTH	2404415 2410113
5.	ROSE HILL	4661298 4662120
6.	BAMBOUS	4525112 4520170
7.	FLACQ	4011344 / 48
8.	MOKA	4333448-4332741
9.	CUREPIPE	6702490-6763056
10.	GRANDPORT	6319818 6310812 6319551
11.	SAVANNE	6257904 6257884
12.	RODRIGUES	8311536

Anex 6

19.04.2021

COMMUNIQUÉ

Il est porté à la connaissance de tous les avocats et avoués (ainsi que des magistrats, puisqu'il y a deux contestations de jugements de magistrats relatifs à des demandes de liberté conditionnelle) que le Chef Juge recevra des motions demain Lundi 20 Avril 2020, comme c'est normalement le cas les lundis durant « Term Time ».

Les avocats et avoués (pratique privée et parquet) ainsi que les magistrats et juges souhaitant assister à cette session qui se tiendra à partir de 10h30 a.m. (afin de se familiariser avec la procédure d'après le système de visioconférence) sont priés de contacter M. Vinnay Ramjuttun au plus tard à 10 a.m. sur son portable numéro 5785-7075 afin que celui-ci leur envoie une invitation à la visioconférence.

A noter que l'acceptation des requêtes des avocats et avoués (pratique privée et parquet) et des magistrats et juges sera sur une base de « first come first served » car, évidemment, si on reçoit un très grand nombre de requêtes, ce ne sera pas possible d'accéder à toutes les demandes.

Annex +

8 mai 2020

COMMUNIQUÉ

Le public et la profession légale sont avisés qu'à la lumière des derniers développements relatifs à la pandémie du COVID-19, en particulier le prolongement du confinement général jusqu'au 1^{er} juin 2020, l'organisation des services judiciaires restreints déjà mise en place est maintenue, sujette aux modifications ci-après énoncées.

Par ordre du Chef Juge, toutes les cours de justice resteront fermées, sauf pour les demandes urgentes, pendant toute la période du confinement jusqu'à la fin du couvre-feu.

Demandes urgentes (Cour Suprême)

Pour toute demande urgente en Cour Suprême, le public et la profession légale sont priés de contacter les officiers de service par téléphone ou e-mail aux numéros et adresses suivants:

Cour Suprême	Téléphone	Adresse e-mail
Division Familiale Secrétaire du Juge Président Court Manager	597 72841 581 24268	ricardociceron@gmail.com chkeenoo@gmail.com
Division Commerciale Court Manager System Manager	57618927 57926469	mchotoye@govmu.org nneongsan@govmu.org
Juge en Chambre Secrétaire du Senior Puisne Judge	597 72841	ricardociceron@gmail.com
Greffé Pour toute autre demande urgente	212 3122 2120574	registry-jud@govmu.org.

DEMANDES URGENTES (Cour Industrielle, Cour Intermédiaire et Cours de District)

Pour les demandes urgentes en Cour Industrielle, Cour Intermédiaire et Cours de District, prière de s'adresser aux officiers de service aux numéros et adresses e-mail suivants:

Cour	Téléphone	Adresse e-mail
Cour Industrielle	2083194 2102310 Ext.1404	trial.industrial@gmail.com formal.industrial@gmail.com
Cour Intermédiaire (Civile)	2101703	registrycivil.ic@gmail.com
Cour Intermédiaire (Criminelle)	2101143 2109874	intercriminal2@gmail.com
Cour de District de Port Louis (Division I)	2102310 Ext. 1106	portlouisfirstdivision@gmail.com
Cour de District de Port Louis (Division II)	2082019 2102310 Ext 1117	deshitaparahoo@gmail.com
Cour de District de Port Louis (Division III)	2121432 2105229	portlouissouthdistrictcourt@gmail.com
« Bail and Remand Court »	2102310 Ex 1632	dsha1912@hotmail.com brcregistry1@gmail.com
Cour de District de Mapou	2437935	mapoudistrictcourt@hotmail.com
Cour de District de Pamplemousses	2433521	pamplemoussesdc@gmail.com
Cour de District de Flacq	4130434 4132534 4131068	districtcourtflacq@gmail.com
Cour de District de Grand Port (Mahebourg)	6315762 6310986	grandportdcrt@gmail.com
Cour de District de Savanne (Souillac)	6255519 6255025	savananeourt@gmail.com
Cour de District de Rivière Noire	4521635 4520171	blackriverdistrictcourt@gmail.com
Cour de District de Moka	4337987	courtmanagermokadc@gmail.com

Cour de District des Plaines Wilhems (Curepipe)	6743849 6751921 58929336	upwcurepipedistrictcourt@yahoo.com
Cour de District des Plaines Wilhems (Rose Hill)	4673380 4642496	rosehilldcrt@gmail.com

Il est rappelé que les Magistrats resteront disponibles par voie de communication technologique dans toutes les cours de district pour toutes les affaires urgentes telles que: demande de remise en liberté conditionnelle pour toute personne en détention, demande d'annulation de mandat d'arrêt ou demande d'Ordre de Protection concernant les enfants et les victimes de violence domestique.



Annex 8

**MINISTRY OF PUBLIC SERVICE, ADMINISTRATIVE AND
INSTITUTIONAL REFORMS
MAURITIUS**

27 March 2020

Ministry of Public Service, Administrative and Institutional Reforms
Circular Letter No 29 of 2020
E/152/11/07

From : Secretary for Public Service

To : Supervising Officers in charge of Ministries/Departments

Functioning of Ministries/Departments

Taking into consideration the present challenge being faced by the country with the outbreak of COVID-19, the Ministry of Public Service, Administrative and Institutional reforms is making an urgent appeal to all Public Officers of Ministries, whether in essential or other services, to ensure that there is a minimum business continuity of government services.

Supervising Officers are, therefore, requested to ensure that, on a daily basis, wherever possible and through appropriate mechanisms put in place at their level, a minimum number of administrative and other staff is physically present in office to support the present efforts of Government to combat the spread of Covid-19. Failure to do so could seriously jeopardise our efforts to contain the spread of the disease

The Ministry is confident that it can rely on the dedication, professionalism and diligence of Public Officers in maintaining minimum business continuity during the period that the curfew order will remain in force.

Supervising Officers are also requested to submit to me the name of any officer who on being requested to attend duty, refuses to do so.



S. Ragoonath
Secretary for Public Service



Annex X 9

**MINISTRY OF PUBLIC SERVICE, ADMINISTRATIVE AND INSTITUTIONAL
REFORMS
MAURITIUS**

30 March 2020

Ministry of Public Service, Administrative and Institutional Reforms
Circular Letter No. 30 of 2020
E/152/11/07

From : Secretary for Public Service

To : Supervising Officers in charge of Ministries

Response to COVID 19 - Precautions at Workplace

Further to this Ministry's Circular Letter No 29 of 2020 which was issued on Friday 27 March 2020, after consultation with the Secretary to Cabinet and Head of the Civil Service, all Supervising Officers are requested to ensure that the following provisions are implemented in respect of the core team of relevant officers of their respective Ministry and Department during the present curfew period with a view to providing minimum business continuity -

- (i) that a Work Access Permit on their behalf has been duly issued by the Commissioner of Police;
- (ii) transport facilities are made available to the public officers who are eligible for same under the best available conditions; and
- (iii) all the necessary measures are taken to protect the health of these officers at their workplace, as conveyed in the Circular Letter issued by the Secretary to Cabinet and Head of the Civil Service on 19 March 2020 - accordingly, Heads of Ministries and Departments should ensure that -
 - all necessary facilities are made available to maintain good hygiene, such as an adequate supply of soap, water, alcohol-based hand rub, disinfectant, disposable towels, and toilet papers whilst making sure that these are kept clean, properly stocked and in good conditions;
 - there are a sufficient number of appropriate face masks and disposable gloves;
 - sanitizing hand-rub dispensers are put in prominent places and are regularly refilled; and
 - necessary action has been taken to reinforce office sanitary conditions through routine cleaning and disinfecting of surfaces, equipment and other elements of the work environment.

8

2. Furthermore, public officers should also be encouraged to practise and maintain good hygiene at all times, through-

- frequent hand washing or hand sanitizing;
- limiting contact with others, including handshakes;
- coughing or sneezing into a disposable tissue and discarding the tissue immediately into a bin and, where tissues are not available, to cough or sneeze into their upper arm or sleeves by avoiding their hands; and
- maintaining social distancing of at least one metre from others.

3. Supervising Officers are reminded that they must adhere to the statutory obligations pertaining to the safety and health of their officers as per applicable law.

4. In addition, public officers who have underlying medical conditions and pregnant women may be excluded from the minimum service during this curfew period.

5. I rely on your usual collaboration to reinforce our commitment towards the safety of our personnel who will be maintaining minimum business continuity.



S. Ragen
Secretary for Public Service

COURT BUSINESS AS FROM 1 JUNE 2020

Members of the legal profession and the public are hereby informed that a number of steps and sanitary measures have been taken and put in place at all the courts in order to ensure the smooth continuity of court operations and the health safety of all court users and court staffs.

HEALTH AND SAFETY MEASURES

A strict health protocol has been established as enumerated hereunder:

- There will be one single controlled entrance to all courts and the temperature of all court users will be checked before they are allowed access to the court premises.
- Every court user will have to wear a protective face mask failing which access to the court premises will be refused.
- At the entrance post of every court, the name, address and contact details of every court user will be logged in a special register which will be used in the event of contact tracing exercise.
- Court users will be required to apply hand sanitizers which will be made available at the entrance.
- Court users will be required to observe physical distancing as per the established rules at all times in the court premises. The necessary path-markings have been put in the court premises to guide court users for the observance of physical distancing.
- Admission to court rooms and chambers will be limited and restricted in order to ensure compliance with safe distancing rules.
- In order to avoid overcrowding at the courts, attorneys and counsel have been requested to inform their clients in civil matters to abstain as far as possible from attending Court during formal matters unless their presence is necessary and to avoid as much as possible the presence of pupils and attorney's clerks in court.
- Senior or leading counsel must, as far as possible, arrange to appear in court assisted by not more than one junior counsel.

COURT Sittings

During the first week of June, i.e. from 1 to 5 June 2020, there will be no court sittings at any Court, except for the Supreme Court which will hear the cases scheduled on its Weekly Cause List.

Court sittings in all the other courts (District Courts, Intermediate Courts, Industrial Court, as well as the Family Division of the Supreme Court) will resume as from

8 June 2020. However, during the first week of June, access to these courts will be restricted and limited to the hearing of urgent cases only.

INFORMATION/COMMUNICATION

All the cases which could not be heard during the confinement period (from 20 March to 30 May 2020), will be re-scheduled before the Courts and notice in respect thereof will be issued to all parties concerned.

For any information regarding those cases and cases scheduled in June and July 2020, you are kindly requested to contact via phone and/or email, the Court Officers of the respective Courts as indicated at:

1. **Table A**, for the Family and Commercial Divisions of the Supreme Court,
2. **Table B**, for all other cases before the Supreme Court,
3. **Table C**, for cases before the Master and Registrar,
4. **Table D**, for all cases before other Courts.

Table A: Information/Communication – SUPREME COURT (Family Division and Commercial Division)

	Contact Person	Status	Telephone Number	Email address
Family Division	Mr Shadanand Dhunoo	Court Officer	58074404(M) 2102310 Ext 1518	familydivision@govmu.org
Commercial Division	Mrs Pratima Devi Ramkaun	Senior Court Officer	57532722 (M) 2132616 (office)	servicebureau-ejud@govmu.org

Table B: Information/Communication – SUPREME COURT (All Other Cases)

	Contact Person	Status	Telephone Number	Email address
Formal Matters/Motions before Chief Justice	Mr B Dhurmea	Secretary to the Chief Justice	2133925/ 2075840	gangdhurma@hotmail.com
	Mrs Premila S-Gopynaauth	Senior Court Officer	2075738	pgopynaauth@govmu.org
For the fixing and re-scheduling of trials, appeals and other cases	Mr Vinnay Ramjuttun	Senior Court Officer	2106360	supctcasemanagement@gmail.com
Criminal Division	Mr. Veekash Purang	Senior Court Officer	52543454(M) 2075741(office)	vikpurang@gmail.com

Registry Supreme Court (For the filing of documents and briefs)	Mrs Saraswatee Bulatoo	Senior Court Officer	57703877 (M) 2123122/ 2120574(office)	registrysupct@gmail.com
Judges' Secretaries Office	Mr Raj Jhuboo	Chief Court Officer	58141050(M) 2075729(office)	isosupremecourt@gmail.com
Judge in Chambers	Mr Ricardo Ciceron	Principal Court Officer	59772841(M)	ricardociceron@gmail.com
Legal Aid	Mrs Kavita Cheemontoo	Senior Court Officer	57751796(M) 2102310	sectionlegalaid@gmail.com

Table C: Information/Communication – Cases before the Master and Registrar

	Contact Person	Status	Telephone Number	Email address
Management of formal matters before the Master	Mr Sanjeeve Bhowon	Principal Court Officer	57829505(M) 2115784	formalmnr@gmail.com
Master's Court (Sale by levy, Division in kind, etc)	Mr Akhilesh Boojhawon	Senior Court Officer	2075840 EXT 181	Masteroffice09@gmail.com

Table D: Information/Communication – all other Courts except Supreme Court

Court	Contact Person	Phone numbers	E-mail addresses
Industrial Court	Mr Santosh Coomar Takoo	2113253	trial.industrial@gmail.com formal.industrial@gmail.com
Intermediate Court (Civil Division)	Mrs Leela Ghunasham	2101703	registrcivil.ic@gmail.com
Intermediate Court (Criminal Division)	Mrs Hitisha Gobin	2101143 2109874	intercriminal2@gmail.com
District Court of Port Louis (Division I)	Ms Pallavi Devi Kasory	2120983	portlouisfirstdivision@gmail.com
District Court of Port Louis (Division II)	Ms Sharmila Callychurn	2082019 2106339	deshitaparahoo@gmail.com
District Court of Port Louis (Division III)	Mrs Lutchmee Boojhawon	2121432	portlouissouthdistrictcourt@gmail.com
Bail and Remand Court	Mrs Prishni Ramchurn	2101967	dsha1912@hotmail.com brcregistry1@gmail.com
District Court of Rivière du Rempart	Mrs Dushneebye Kaneeya	2437935	mapoudistrictcourt@hotmail.com
District Court of Pamplemousses	Ms Hema Boodhoo	2433521	pamplemoussesdc@gmail.com

District Court of Flacq	Ms Naiza Hossenally	4132534 4131068	districtcourtflacq@gmail.com
District Court of Grand Port (Mahebourg)	Mrs Vishista Seeboo-Seerutton	6315762 6310986	grandportdcrt@gmail.com
District Court of Savanne (Souillac)	Mr Kunal Motee	6255519 6255025	savananedistrictcourt@gmail.com
District Court of Black River (Bambous)	Mr Thanveer Ramkeesoon	4521635 4520171	blackriverdistrictcourt@gmail.com
District Court of Moka	Mrs Beebee Mariam Jaunbocus-Akim	4337987	courtmanagermokadc@gmail.com
District Court of Upper Plaines Wilhems (Curepipe)	Mrs Shalini Ramdawon	6743849 6751921 58929336	upwcurepipedistrictcourt@yahoo.com
District Court of Lower Plaines Wilhems (Rose Hill)	Mrs Soomayah Jeetoo	4645331	rosehilldcrt@gmail.com

OFFICE OF THE CHIEF JUSTICE

29 May 2020